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PS 16/23 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Råd for personer med funksjonsnedsettelses behandling av sak 16/2023 i møte den 06.11.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Til å signere og godkjenne protokoll velges: 

Nina E. Groven og Asgeir Persøy 

  

Avstemming: 

Forslag i møtet enstemmig vedtatt. 

VEDTAK: 

Til å signere og godkjenne protokoll velges: 

 

PS 17/23 Budsjett 2024 - Handlings- og økonomiplan 2024 - 2027, Levanger kommune 

Råd for personer med funksjonsnedsettelses behandling av sak 17/2023 i møte den 06.11.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Frank E. Dreyer fremmet følgende forslag til uttalelse: 
Rådet for personer med funksjonsnedsettelser i Levanger har følgende uttalelse til budsjett for 2024: 

Rådet er bekymret for manglende sosial innretning i budsjettet. 

Rådet er bekymret for at innsparinger ikke sikrer god tilgang på tjenester i tilstrekkelig omfang og 
kvalitet. Det må videre sikres selvbestemmelse og økt valgfrihet i flere tjenester. 

Rådet er opptatt av at budsjettet ivaretar og styrker personer med funksjonsnedsettelse sine 
menneskerettigheter og bidrar til likestilling, frihet og deltagelse. 



Rådet er bekymret for at økt eiendomsskatt kan få uheldige, usosiale konsekvenser for innbyggere. 
Det er ventet at bokostnadene vil øke som følge av økt rentenivå, kommunale avgifter, strøm og 
eiendomsskatt. 

Det er behov for økt fokus på psykisk helse, både lavterskeltilbud og behandlingskapasitet. 

Brukerstyrt personlig assistanse: Brukerstyrt personlig assistanse (BPA) er en måte å organisere 
praktisk bistand til personer med nedsatt funksjonsevne med stort behov for assistanse. Ordningen 
skal bidra til økt selvstendighet, deltagelse, likestilling og frihet for personer med 
funksjonsnedsettelser, som har BPA. Rådet mener det er positivt at det er innført fritt brukervalg for 
BPA i Levanger, da dette bidrar til å styrke intensjonen med BPA.  Flere innbyggere må få muligheten 
til å benytte BPA med tilstrekkelig antall timer, og ordningen bør utvides. 

Varmebasseng: Kommunen bes utrede mulighet for samarbeid med andre kommuner og andre 
aktuelle aktører om etablering av tilbud om varmebasseng. Ber om at det blir avsatt midler til 
framtidig bygning av varmebasseng ved Trønderhallen. 

CRPD: Kommune må sette av penger til å iverksette arbeid med å få FN-konvensjonen om rettigheter 
til mennesker med funksjonsnedsettelse (CRPD) inn i all sin virksomhet, og utvikle kultur som ivaretar 
CRPD på alle samfunnsområder. 

 
Boligtilskudd til kjøp, tilpassing og utbedring, mv.: Rådet mener at mennesker med 
funksjonsnedsettelser skal ha den samme retten som andre til en godt egnet bolig og til å velge hvor 
de skal bo, og hvem de skal bo sammen med. Ber derfor kommunen om å sette av tilstrekkelige 
midler til at personer med funksjonsnedsettelser kan få reell mulighet til kjøp, tilpassing og utbedring 
av egen egnet bolig, gjennom startlån, tilskudd og bostøtte. Det må være mulig å eie egen bolig, også 
for uføretrygdede og selv bestemme hvor en vil bo i kommunen. 

Det er viktig å skjerme vanskeligstilte familier, og bidra til at økonomiske vanskeligheter ikke 
eskalerer. Av samme grunn bør en ikke øke husleie i kommunale boliger. 

Egenbetaling: Egenbetaling for helse og omsorg, dagtilbud og andre tjenester som skal bedre eller 
kompensere for sykdom, skade og/eller funksjonsnedsettelse oppfattes som skatt på sykdom, skade 
og/eller funksjonsnedsettelse. Den bør derfor fjernes i sin helhet, eller reduseres kraftig. Det bør 
heller ikke innføres egenbetaling for ubrukt dagtilbud, da dette kan bidra til ytterligere frafall, og 
negative virkninger for personer med behov for tilbud. 

Universell utforming: For å bidra til økt deltagelse, likestilling, frihet og demokrati for alle 
innbyggere, mener rådet det er nødvendig å øke fokuset på universell utforming av uteområder, 
bygg og anlegg og imøteser temaplan for universell utforming. Det må videre settes av midler til å 
sikre universell utforming av valglokaler og stemmeavlukker samt til beredskap/evakuering og 
istandsetting av universelt utformede tilfluktsrom mv. Dessuten sikre universell utforming av 
gangstier, gatemiljø mv. også vinterstid. 

Motivasjonspenger: Rådet ber om at motivasjonspenger for deltagere ved Staupslia verksted fortsatt 
videreføres.  Deltagerne oppfattes som engasjerte og stolte over arbeidet, og pengene betyr mye for 
dem. Samtidig er det viktig at samfunnet verdsetter og gir anerkjennelse for den enkeltes innsats. 

Spesialundervisning omorganiseres: Rådet oppfatter at spesialundervisningen omorganiseres slik at 
mest mulig av undervisningen skal gis sammen med øvrige medelever. At tilbudet integreres med 
øvrig undervisning og aktivitet i skolen er positivt og i tråd med nasjonale mål. Dersom elever skal tas 



ut av klassemiljøet bør dette bare skje i samråd med eleven og elevens pårørende. Denne 
elevgruppen har behov for tett oppfølging og sammensatte ressurser for å få en god skolehverdag. 
Rådet er derfor kritisk til hvorvidt det er mulig, innenfor et hensiktsmessig og forsvarlig tilbud, å 
spare penger. 
  

Avstemming: 

Dreyers forslag til uttalelse enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 
Rådet for personer med funksjonsnedsettelser i Levanger har følgende uttalelse til budsjett for 2024: 

Rådet er bekymret for manglende sosial innretning i budsjettet. 

Rådet er bekymret for at innsparinger ikke sikrer god tilgang på tjenester i tilstrekkelig omfang og 
kvalitet. Det må videre sikres selvbestemmelse og økt valgfrihet i flere tjenester. 

Rådet er opptatt av at budsjettet ivaretar og styrker personer med funksjonsnedsettelse sine 
menneskerettigheter og bidrar til likestilling, frihet og deltagelse. 

Rådet er bekymret for at økt eiendomsskatt kan få uheldige, usosiale konsekvenser for innbyggere. 
Det er ventet at bokostnadene vil øke som følge av økt rentenivå, kommunale avgifter, strøm og 
eiendomsskatt. 

Det er behov for økt fokus på psykisk helse, både lavterskeltilbud og behandlingskapasitet. 

Brukerstyrt personlig assistanse: Brukerstyrt personlig assistanse (BPA) er en måte å organisere 
praktisk bistand til personer med nedsatt funksjonsevne med stort behov for assistanse. Ordningen 
skal bidra til økt selvstendighet, deltagelse, likestilling og frihet for personer med 
funksjonsnedsettelser, som har BPA. Rådet mener det er positivt at det er innført fritt brukervalg for 
BPA i Levanger, da dette bidrar til å styrke intensjonen med BPA.  Flere innbyggere må få muligheten 
til å benytte BPA med tilstrekkelig antall timer, og ordningen bør utvides. 

Varmebasseng: Kommunen bes utrede mulighet for samarbeid med andre kommuner og andre 
aktuelle aktører om etablering av tilbud om varmebasseng. Ber om at det blir avsatt midler til 
framtidig bygning av varmebasseng ved Trønderhallen. 

CRPD: Kommune må sette av penger til å iverksette arbeid med å få FN-konvensjonen om rettigheter 
til mennesker med funksjonsnedsettelse (CRPD) inn i all sin virksomhet, og utvikle kultur som ivaretar 
CRPD på alle samfunnsområder. 

 
Boligtilskudd til kjøp, tilpassing og utbedring, mv.: Rådet mener at mennesker med 
funksjonsnedsettelser skal ha den samme retten som andre til en godt egnet bolig og til å velge hvor 
de skal bo, og hvem de skal bo sammen med. Ber derfor kommunen om å sette av tilstrekkelige 
midler til at personer med funksjonsnedsettelser kan få reell mulighet til kjøp, tilpassing og utbedring 
av egen egnet bolig, gjennom startlån, tilskudd og bostøtte. Det må være mulig å eie egen bolig, også 
for uføretrygdede og selv bestemme hvor en vil bo i kommunen. 

Det er viktig å skjerme vanskeligstilte familier, og bidra til at økonomiske vanskeligheter ikke 
eskalerer. Av samme grunn bør en ikke øke husleie i kommunale boliger. 



Egenbetaling: Egenbetaling for helse og omsorg, dagtilbud og andre tjenester som skal bedre eller 
kompensere for sykdom, skade og/eller funksjonsnedsettelse oppfattes som skatt på sykdom, skade 
og/eller funksjonsnedsettelse. Den bør derfor fjernes i sin helhet, eller reduseres kraftig. Det bør 
heller ikke innføres egenbetaling for ubrukt dagtilbud, da dette kan bidra til ytterligere frafall, og 
negative virkninger for personer med behov for tilbud. 

Universell utforming: For å bidra til økt deltagelse, likestilling, frihet og demokrati for alle 
innbyggere, mener rådet det er nødvendig å øke fokuset på universell utforming av uteområder, 
bygg og anlegg og imøteser temaplan for universell utforming. Det må videre settes av midler til å 
sikre universell utforming av valglokaler og stemmeavlukker samt til beredskap/evakuering og 
istandsetting av universelt utformede tilfluktsrom mv. Dessuten sikre universell utforming av 
gangstier, gatemiljø mv. også vinterstid. 

Motivasjonspenger: Rådet ber om at motivasjonspenger for deltagere ved Staupslia verksted fortsatt 
videreføres.  Deltagerne oppfattes som engasjerte og stolte over arbeidet, og pengene betyr mye for 
dem. Samtidig er det viktig at samfunnet verdsetter og gir anerkjennelse for den enkeltes innsats. 

Spesialundervisning omorganiseres: Rådet oppfatter at spesialundervisningen omorganiseres slik at 
mest mulig av undervisningen skal gis sammen med øvrige medelever. At tilbudet integreres med 
øvrig undervisning og aktivitet i skolen er positivt og i tråd med nasjonale mål. Dersom elever skal tas 
ut av klassemiljøet bør dette bare skje i samråd med eleven og elevens pårørende. Denne 
elevgruppen har behov for tett oppfølging og sammensatte ressurser for å få en god skolehverdag. 
Rådet er derfor kritisk til hvorvidt det er mulig, innenfor et hensiktsmessig og forsvarlig tilbud, å 
spare penger. 

  

PS 18/23 Gatebruksplan Levanger by - Råd for personer med funksjonsnedsettelses 

høringsuttalelse 

Råd for personer med funksjonsnedsettelses behandling av sak 18/2023 i møte den 06.11.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Frank E. Dreyer fremmet følgende forslag til uttalelse: 
Trinnfri atkomst til uteservering og plass mellom bord mv. 
For lite UU toaletter. Adkomst til toaletter. 
 
Gatebruksplan må sees i sammenheng med plan for UU og CRPD. Må sikre atkomst med bil for 
funksjonshindrede, selv om annen motorferdsel begrenses. Flere HC-plasser nær ulike tilbud og 
aktiviteter. 
 
Flere UU lekeplasser, inkludert UU lekeapparater og aktiviteter  
 
P-hus med tilstrekkelig HC- plasser med takhøyde, lengde, bredde til store kassebiler for hc. 
UU innebærer fokus på hovedløsning for alle. Ikke inngang i bakgården etc. 
 
 
 



Antall HC-plasser i kommunen? 
Antall parkeringstillatelser/HC-kort. Økt behov for bil, også for personer med funksjonsnedsettelse 
som ikke nødvendigvis fyller vilkårene for hc-kort eller TT-ordning. 
 
Det er behov for generell universell utforming, taktil og visuell merking av trappeneser og generelt i 
bylivsgater 
 
Lettelser for nødvendig transport ift. Hc og bompenger (fritak). 
Det er langt flere som etter hvert har behov for bruk av bil i sentrum, selv om de ikke har hc-kort 
 
 
Bruke tid på å utrede dekke, type brostein. 
Byvekstavtale med Trondheim? - Problematisk? 
 
Bredde for 3-hjulssykkel mv. 
 
  

Avstemming: 

Dreyers forslag til uttalelse enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 
Trinnfri atkomst til uteservering og plass mellom bord mv. 
For lite UU toaletter. Adkomst til toaletter. 
 
Gatebruksplan må sees i sammenheng med plan for UU og CRPD. Må sikre atkomst med bil for 
funksjonshindrede, selv om annen motorferdsel begrenses. Flere HC-plasser nær ulike tilbud og 
aktiviteter. 
 
Flere UU lekeplasser, inkludert UU lekeapparater og aktiviteter  
 
P-hus med tilstrekkelig HC- plasser med takhøyde, lengde, bredde til store kassebiler for hc. 
UU innebærer fokus på hovedløsning for alle. Ikke inngang i bakgården etc. 
 
 
Antall HC-plasser i kommunen? 
Antall parkeringstillatelser/HC-kort. Økt behov for bil, også for personer med funksjonsnedsettelse 
som ikke nødvendigvis fyller vilkårene for hc-kort eller TT-ordning. 
 
Det er behov for generell universell utforming, taktil og visuell merking av trappeneser og generelt i 
bylivsgater 
 
Lettelser for nødvendig transport ift. Hc og bompenger (fritak). 
Det er langt flere som etter hvert har behov for bruk av bil i sentrum, selv om de ikke har hc-kort 
 
Bruke tid på å utrede dekke, type brostein. 
 
Bredde for 3-hjulssykkel mv. 



 
 
   

 

PS 19/23 Årsmelding 2023 - Råd for personer med funksjonsnedsettelse 

Råd for personer med funksjonsnedsettelses behandling av sak 19/2023 i møte den 06.11.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

 

Avstemming: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Årsmelding for 2023 vedtas. 
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